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Z A P I S N I K 
 

14. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkno, 

ki je bila v četrtek, 20.06.2024 ob 18. uri v sejni dvorani Občine Cerkno. 
 

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA:, g.Rok Obid, g.Ivan Mavri, g.Stanko Gosar, 

g.Jure Magajne, g.Luka Podobnik, David Bašelj, g.Silvo Jeram, ga.Monika Hadalin, g.Andraž 

Drešček, ga.Mojca Mavri, g.Stanko Močnik g.Jure Podobnik, ga.Katja Kejžar, g.Domen Uršič 

ODSOTNI: g. Robert Zorjan in gdč. Patricija Tušar 

PREDSTAVNIKI OBČINSKE UPRAVE IN POROČEVALCI: strokovne službe občine: 

ga.Nives Florjančič, ga.Mojca Gros in ga.Katja Lapanja. 

OSTALI PRISOTNI: Boštjan Mljač – GOLEA, Metka Jug – Locus d.o.o. 

NOVINARJI:  Ivan Seljak  - Radio Odmev, Damijan Bogataj – ABC  

 

 

Za sejo je bil predlagan naslednji  d n e v n i   r e d : 

1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 

2. Sprejem zapisnika in sklepov, sprejetih na 13. seji občinskega sveta dne 23. 5. 2024 ter 

poročilo o realizaciji sklepov 

3. Poročilo o izvedenih aktivnostih iz LEK v 2023 ter plan aktivnosti za 2024 – GOLEA 

4. Tehnična posodobitev občinskega prostorskega načrta Občine Cerkno 

5. Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Mestne knjižnice in čitalnice Idrija  

6. Pobude in vprašanja svetnikov  

 

Ad 1.:  Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 

 

Župan Gašper Uršič je pozdravil vse prisotne in ugotovil, da je občinski svet sklepčen ter 

prebral predlog dnevnega reda.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil dnevni red občinske seje.   

                                                                                              (14 glasov ZA) 

 

Ad 2.:  Sprejem zapisnika in sklepov, sprejetih na 13. seji občinskega sveta dne 23.05.2024 

ter poročilo o realizaciji sklepov 

 

Župan Gašper Uršič je dejal, da je bil osnutek zapisnika zadnje seje poslan svetnikom v 

pregled. Na zapisnik je prispela ena pripomba, ki je bila usklajena. V nadaljevanju je podal 

poročilo o realizaciji sklepov. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 



 

Občinski svet je potrdil zapisnik in sklepe 13. redne seje občinskega sveta z dne 

23.05.2024.   

                                                                                                                    (13 glasov ZA) 

 

Ad 3.:  Poročilo o izvedenih aktivnostih iz LEK v 2023 ter plan aktivnosti za 2024 – 

GOLEA 

 

Boštjan Mljač je v nadaljevanju podal poročilo o izvedenih aktivnostih iz LEK v 2023 ter plan 

aktivnosti za leto 2024. Povedal je, da se o izvedenih aktivnostih poroča preko portala 

pristojnega ministrstva.  Med pomembnejšimi investicijami je poudaril izvedbo fotovoltaičnih 

elektrarn, primarno na štirih objektih (osnovna šola, VCC, Zdravstveni dom in stavba občinske 

uprave). Razpis bo objavljen septembra. Povedal je še, da je predvidena tudi posodobitev javne 

razsvetljave. Izpostavil je še dva prihajajoča razpisa, med drugim bi eden izmed njih prišel prav 

pri gradnji vrtca. Dodal je , da bo potrebno pričeti s pripravo novega Lokalnega energetskega 

koncepta, v skladu z novim zakonom EZ2. 

Luka Podobnik je podal pobudo, da se v Cerkljanskih novicah objavi novica glede izračunov, 

da bodo občani imeli informacijo tudi glede tega.   

Boštjan Mljač je pozdravil pobudo ter dejal, da se z objavo strinja.  

Luka Podobnik je dejal, da je objava članka glede tarifnega sistema dobrodošla, saj je okrog 

tega veliko zmede pri občanih. 

Ivan Mavri je vprašal glede fotovoltaike – od novega leta dalje so novi pogoji ter vprašal, če 

so sedaj ti pogoji jasni. 

Boštjan Mljač je dejal, da za pridobljena soglasja do konca lanskega leta, pri objektih do 

priključne moči 43 KW, se ta net metering v primeru izvedbe in priklopa na omrežje do konca 

leta še upošteva, za vse ostalo pa so zanimive skupnostne elektrarne, kjer se npr. na javnem 

objektu postavi elektrarna.  

Ivan Mavri je vprašal kako kaže s projektom za šolo. 

Boštjan Mljač je dejal, da od vseh štirih, ki so v teku, najbolje kaže za šolo, kjer je tudi najbolj 

jasno kako se bo zadevo zapeljalo. 

Ivan Mavri je vprašal kakšna je časovnica glede fotovoltaike na šoli. 

Boštjan Mljač je pojasnil, da sredstva bodo, kar je tudi zagotovilo ministrstva. Kandidira se 

septembra; bo pa potem potrebno vzporedno z razpisom zadeve peljati čimprej naprej, da se 

ulovi časovnica.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da je letos objavljen razpis na katerega se bodo prijavili. Je pa 

zadeva odvisna še od vseh ostalih partnerjev.  

Luka Podobnik je vprašal ali je objavljen star energetski koncept iz leta 2011 na občinski 

strani. Podal je še pobudo občanov; v Novakih namreč obnavljajo cesto in se je naredila velika 

škarpa z ogromno kvadrature, kjer bi bilo smiselno postaviti sončno elektrarno. 

Boštjan Mljač je dejal, da so prav taka vprašanja stvar novih energetskih konceptov. Glede 

tega imajo izkušnje in so državi tudi poslali pobudo, v primeru večjih elektrarn. Drugi primer 

pa je primer zadružništva (primer v Kanalu in Kopru). 

Jure Magajne je vprašal kateri so tile štirje objekti, kjer se bo postavljalo elektrarne.  

Župan Gašper Uršič je pojasnil, da je to Osnovna šola, VCC, Zdravstveni dom in stavba 

občinske uprave.  

Jure Magajne je vprašal kako pa kaže z domom krajanov na Bukovem.  

Župan Gašper Uršič je pojasnil, da krajevne skupnosti niso upravičene do razpisa.  

Boštjan Mljač je dejal, da so dali predlog, da ministrstvo razširi nabor stavb. Sicer pa zadeve 

lahko grejo preko Borzena. 

Stanko Močnik je vprašal kakšna sestava mora biti pri zadrugi.  



Boštjan Mljač je pojasnil, da morata biti za skupnostno elektrarno najmanj dva posameznika. 

Formalno ustanovljena zadruga pa mora biti ustanovljena po določenih pravilih. 

Stanko Močnik je vprašal, v kakšni višini je to sofinancirano.  

Boštjan Mljač je dejal, da je imel Borzen razpise za net metering, tako individualno, kot tudi 

skupnostno. Trenutno pa prihajajo do tega, da bodo večinoma delali po novem zakonu 

ZRSOVE. Stopnje sofinanciranja pa so primerljive z razpisi za občine.  

Silvo Jeram je vprašal glede javne razsvetljave, kako je to mišljeno. 

Boštjan Mljač je dejal, da je razsvetljavo po uredbi potrebno menjati z novimi led svetilkami. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal, glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno se je seznanil s Poročilom o izvedenih aktivnostih iz LEK v 

2023 ter plan aktivnosti za 2024.  

                                                                                                                    (14 glasov ZA) 

 

Ad 4.:  Tehnična posodobitev občinskega prostorskega načrta Občine Cerkno 

 

Metka Jug je v nadaljevanju predstavila Tehnično posodobitev občinskega prostorskega načrta 

Občine Cerkno. Pojasnila je glavni vzrok, zakaj je bilo potrebno narediti tehnično posodobitev 

in sicer zaradi tega, ker je Geodetska uprava izvedla lokacijsko izboljšavo katastra. Namenska 

raba v veljavnem OPN-ju je pripravljena po starem ZKP-ju; namenska raba pa se ne more 

uporabljati v odnosu do novega katastra, kjer je vse zamaknjeno. Podlaga je Zakon o urejanju 

prostora, ki predvideva dva načina tehnične posodobitve.  

David Bašelj je podal poročilo Odbora za infrastrukturo, okolje in prostor, ki predlaga 

občinskemu svetu potrditev predlaganega sklepa. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil Tehnično posodobitev občinskega prostorskega načrta Občine 

Cerkno. 

                                                                                                                    (14 glasov ZA) 

 

Ad 5.: Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Mestne knjižnice in čitalnice Idrija 

 

Nives Florjančič je predstavila točko dnevnega reda ter povedala, da je bil odlok sicer potrjen 

na prejšnji seji, vendar je prišlo do spremembe odloka s strani občine Idrija ter je popravek 

potrebno uskladiti. 

Luka Podobnik je podal poročilo Statutarno pravne komisije, ki je odlok obravnavala ter s 

popravki predlagajo potrditev. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil naslednji SKLEP : 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Mestne 

knjižnice in čitalnice Idrija. 

                               (14 glasov ZA) 

 

Ad 6.: Pobude in vprašanja 

 

Stanko Gosar je dejal, da je potrebno pripraviti razpis ter poziv za Bevkove nagrade in 

priznanje za letošnje leto. 



Luka Podobnik je podal priporočilo poročevalk Statutarno pravne komisije in sicer, da tudi 

ostali člani sveta preberejo predlagane odloke ter tako sodelujejo pri pripravi čistopisov 

(odkrivanje morebitnih napak).  

Silvo Jeram je vprašal glede stanja ovinka na Bukovem. 

Župan Gašper Uršič je pojasnil, da je bil v kontaktu z odvetnikom in sicer se lastnica malo 

izmika sestanku ter upa, da se bo našel termin. Sicer misli, da na tem delu, drugače kot z 

razlastitvijo, ne bo šlo.   

Silvo Jeram je opozoril glede nekaterih odsekov, kjer bi bilo potrebno položiti asfalt. Pohvalil 

je ureditev cest ter dejal, da se je okrog njih lepo obkosilo ter vprašal, če se bo to še 

nadaljevalo. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da kar je bilo planirano, se bo nadaljevalo.  

Monika Hadalin je dejala, da bi se rada zahvalila glede montaže nove ograje na relaciji Ravne 

– Zakriž. Vprašala je še kako kaže z letošnjim razpisom za kmetijstvo. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da je bil pripravljen nov pravilnik, ki je bil s strani občine poslan 

na ministrstvo in se čaka potrditev. Zna se zgoditi, da pravilnik letos ne bo potrjen in v tem 

primeru tudi razpis ne bo mogoče objaviti. 

Monika Hadalin je vprašala kako je v primeru, če bi nekdo želel sredstva za nakup uveljavljati 

v drugem letu. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da to ni mogoče. 

Monika Hadalin je dejala, da bi bila tudi stara cesta Cerkno – Zakriž potrebna asfaltacije in 

popravila.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da se zaveda v kakšnem stanju je cesta, bo pa potrebno v 

proračunu za to zagotoviti sredstva.  

Jure Magajne je dejal, da je bila prejšnji dan seja SPV-ja ter vprašal glede barake, ki so jo 

včasih uporabljali člani Moto kluba, če je možno da bi jo uporabljali tudi v bodoče, glede na to, 

da je lastnica zemljišča po novem občina.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da so se z Moto klubom pogovarjali glede prostorov, vendar 

občina zanje ni imela primernih prostorov. Dogovorili so se za prostore v Društvu 

upokojencev, kar se mu je tudi zdela dobra rešitev. Ni bilo pa nič obljubljeno – baraka je sicer 

občinska, vendar bo služila v sklopu uporabe igrišča.  

Jure Magajne je nadalje vprašal glede ureditve avtobusnih postajališč. 

Nives Florjančič je dejala, da so elaborati pripravljeni. V Jesenici pa ni bila uradna postaja in 

bo upoštevana v letošnjem letu. Dejala je, naj se za celotno pojasnilo obrne na sodelavca Janeza 

Peternela. 

Jure Magajne je vprašal glede ceste proti Kladju ter ureditve avtobusnih postajališč na tem 

delu.   

Župan Gašper Uršič je pojasnil, da so na tem mestu zelo težko izvedljiva. 

Jure Magajne je dejal, da je bila na svetu podana tudi pobuda za ureditev kolesarnice pri šoli. 

Župan Gašper Uršič je dejal, naj na šoli pridobijo ponudbe za ureditev kolesarnice. 

Stanko Močnik je vprašal kaj bo s kuhinjo v šoli, če je kaj bolj jasno. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da glede tega ni nič novega. 

Ivan Mavri je dejal, da se Franja prestavlja na državo ter ga zanima kaj bodo s tem pridobili in 

kaj izgubili, saj gre za strateško odločitev in dajejo iz rok UNESCO-vo dediščino. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da je to trenutno predlog, da se Franja prenese na državo. Sicer 

pa je vsem znano kakšni stroški so povezani s Franjo (vzdrževanje barak, zaledja bolnice itd.) 

in kolikšen je doprinos s prodajo kart. Ministrstvo je pripravljeno financirati tudi sprejemni 

center in parkirišče. Upravljanje bi podelili muzeju. Glede na pogovore obstaja možnost, da bi 

za Franjo zagotovili tudi dodatne ljudi. Zaenkrat glede tega vidi same pozitivne stvari. Je pa to 

predlog, ki ga mora v vsakem primeru potrditi občinski svet.   

Domen Uršič je dejal, da je bilo po sanaciji 2007 veliko barak že v zelo slabem stanju.  



Ivan Mavri je dejal, da ima sicer svoje mnenje – vprašal je, če je ta zadeva pripravljena kot 

nek projekt, da se izpelje v najboljši možni meri.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da stroškovno gledano je vsekakor boljše, da to prevzame 

država, saj je samo vzdrževanje za občino znesek, ki ga težko pokriva. Je pa važen upravljavec 

in na našem mestu je tukaj muzej, ki zadeve pelje korektno in strokovno. 

Domen Uršič je dejal, da so se stroški upravljanja in skrbi za zaledje od 2008 krepko povečali. 

Ivan Mavri je dejal, naj se občinskem svetu pripravi neka celovita študija, na osnovi katere se 

bodo lahko odločali. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da je zadeva že v delu. Pripravlja se osnutek predloga menjave, 

ko bo to zrelo za obravnavo, bo točka na dnevnem redu občinske seje.  

Silvo Jeram je vprašal, če je občina ustanoviteljica tega. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da je občina pred leti izstopila iz zavoda muzej in je težje 

koordinirati kam gre poraba, če nisi ustanovitelj. Zato bodo podali tudi predlog, da grejo nazaj 

v soustanoviteljstvo. Sicer pa si zavod zasluži, da to dela, saj so na tem področju prisotni že več 

kot 60 let.  

Ivan Mavri je dejal, da bi si želel, da v Cerknem ostanejo soupravljavci. Vprašal je še kako je 

z obiskom g. Batagelja.  

David Bašelj je pojasnil, da se je z njim dobil župan. Povedal je, da se bo obnova hotela 

zavlekla na drugo leto.  

Ivan Mavri je dejal, da zaradi turističnega mrtvila gre ven zelo slab signal.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da se svetniki lahko tudi sami obrnejo na g. Batagelja. 

Silvo Jeram je dejal, da bi g. Batagelj vsekakor lahko prišel na odbor in zadeve pojasnil. 

David Bašelj je dejal, da se strinja ter da bodo povabili člane dveh odborov.  

Luka Podobnik je dal pobudo, da bi z rebalansom zagotovili sredstva za male komunalne 

čistilne naprave, na  mestih kjer ne bo mogoče postaviti skupnih.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da tako na hitro to ne bo mogoče. 

 

Župan Gašper Uršič se je na koncu zahvalil za sodelovanje in sejo zaključil ob 19.10 uri. 

 

 

            Zapisala:                                                                                                    Župan: 

          Katja Lapanja                                                                                          Gašper Uršič 

 

 

 

 

 


